
  

  Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. 03. 30. napján 1400 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő, 

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Pintér Gergő   alpolgármester  

  Horváth Ferencné  képviselő 

  Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

  Kujbus András György képviselő  

 Rózsa János  képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: 

  Dr. Szalontai András jegyző 

 

Jegyzőkönyvvezető: 

 Kaszáné L. Ágnes  köztisztviselő 

   

További meghívottak: 

 Szalai Csilla   Szalai és Társa Bt. képviselője 

 Papp Tibor    r. hadnagy, mb. őrsparancsnok 

 Molnár Andrea  könyvtárvezető 

  Peternel Péter   r. alezredes 

       

További megjelentek: 

 Mikó Renáta   Kadarkúti lakos 

 Katona Péter  Kadarkúti lakos 

 Kovács Tünde  Kadarkúti lakos 

 

Bejelentéssel távol maradt: 

 Erdős Sándor János képviselő 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagjából 6 fővel megjelent, az ülés határozatképes, az 

ülést megnyitja.  

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendi pontok közül a 4-es  napirendi pontot vegye le a napirendről, mert a gyerekház 

vezetőjének megválasztása után kerül majd tárgyalásra a beszámoló, valamint elmondta, hogy 

a 12. napirendi pontnál az érintettek zárt ülés tartását kérték, javasolta, hogy ez a napirendi 

pont a zárt ülés napirendjénél kerüljön megtárgyalásra. 
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Napirend: 

 

1. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. A 2022.évi temetkezési szolgáltatásról szóló beszámoló tárgyalása 

  Előadó: Druskóczy Irén a Szalai és Társa Bt. képviselője 

 

3. Kadarkút Város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló tárgyalása a 

2022-es évre vonatkozóan 

Előadó: Papp Tibor őrsparancsnok 

 

4. A Bokor József Városi Könyvtár 2022. évi munkájáról szóló beszámoló 

tárgyalása és a 2022. évi munkatervének elfogadása 

Előadó: Molnár Andrea könyvtárvezető 

 

5. Rendelet a közterületek elnevezésének valamint az elnevezésük 

megváltoztatására irányuló kezdeményezés és házszám-megállapítás 

szabályairól 

 Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

6. A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb  

szociális ellátások és alapszolgáltatások helyi szabályairól 

2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet módosításáról 

   Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

7. Az étkezési térítési díjak felülvizsgálata 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

8. Döntés a Kadarkúti Nagybajomi Többcélú Kistérségi Társulás 

megszüntetéséről 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

9. Döntés a Kadarkút, Körmendi u. 81/A. szám 2. ajtószám alatti szociális 

jellegű bérlakás bérleti jogának elnyerésére vonatkozó pályázatról 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

10. Döntés a Kaposvári Tankerületi Központ Rákóczi u. 10. szám 

alatti ingatlan önkormányzati vagyon hasznosításba történő 

visszaadásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

11. A MEDICOPTER Alapítvány támogatás megállapítására 

vonatkozó kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

12. Egyebek 
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A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem 

szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

35/2023.(III.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

módosított napirendet elfogadja. 

 

 

 

1. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.  

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót az abban foglaltak szerint, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

36/2023.(III.30.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2023. január 26., január 31., február 9., február 23. napján 

tartott, nyilvános ülésein hozott képviselő-testületi 

határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

2. A 2022. évi temetkezési szolgáltatásról szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Szalai Csilla a Szalai és Társa Bt. képviselője 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

A polgármester köszöntötte Szalai Csillát a Szalai és Társa Bt. képviselőjét, megkérdezte, 

hogy a beszámolót szeretné-e kiegészíteni. 

Szalai Csilla nem kívánta kiegészíteni a beszámolót, de elmondta, hogy a kérdésekre szívesen 

válaszol. 
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Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, kérem a Humánügyi Bizottság elnökét 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban.  

 

Horváth Ferencné a Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a temetkezési 

szolgáltatásról szóló beszámolót. 

 

Karsai József polgármester 
Szeretném megkérdezni a képviselő-testület tagjait van-e valakinek kérdése, észrevétele a 

beszámolóval kapcsolatban?  

 

Rózsa János képviselő köszöntötte a megjelenteket és megkérdezte, hogy az elhunytak és a 

temetések számánál miben mutatkozik a különbség. 

 

Szalai Csilla a Szalai és Társa Bt. képviselője 

Ha valaki Kadarkúton hunyt el, nem biztos, hogy Kadarkúton lett eltemetve. Lehet, hogy 

vidéken temették el. A temetések és a halálesetek száma nem függ össze. Haza is visznek 

hamvakat. Ebben a statisztikában a ténylegesen itt eltemetett halottak száma látszik. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel a beszámolóval kapcsolatban nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Köszönöm szépen a Szalai és Társa Bt. munkáját, úgy gondolom a temetőink rendben vannak. 

Hozzám a temetés minőségével kifogás eddig nem érkezett. Továbbra is kérem, hogy a 

kegyeleti szolgáltatásokat jó színvonalon lássák el.  

Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el a temetkezési szolgáltatásról szóló beszámolót 

az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

37/2023.(III.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2022. évi temetkezési szolgáltatásról szóló beszámolót az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.    

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Szalai Csilla a Szalai és Társa Bt. képviselője 1408 órakor elhagyta a termet. 

 

 

3. Kadarkút Város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló tárgyalása a 2022-es évre 

vonatkozóan 

Előadó: Papp Tibor őrsparancsnok 

 

A beszámoló írásban kiadva. 
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Karsai József polgármester 

Nagy tisztelettel köszöntöm Peternel Péter r. alezredes Urat a Kaposvári Rendőrkapitányság 

vezetőjét és Papp Tibor r. hadnagy, őrsparancsnok urakat. Megkérdezem, szóban szeretnék-e 

kiegészíteni a beszámolót? 

 

Papp Tibor r. hadnagy, mb. őrsparancsnok  
A 2022-es évben továbbra is tudtuk szavatolni Kadarkút Város közbiztonságát a 2021-es 

évhez hasonlóan. Azonban itt meg kell említenem, hogy jóval több feladatban vettünk részt 

2022-ben mint 2021-ben. Mindenki előtt ismeretes a szomszédban dúló háború, ezzel 

kapcsolatosan is vannak feladataink. A tavalyi évben Kaposváron is voltak menekültek, a 

tavalyi évben volt az Országgyűlési választás, a déli határvédelem kialakításában is 

tevékenykedtünk. Az idegenforgalmi szezonban is részt veszünk Siófokon illetve a Balaton 

partján, ahova kollegáim ki vannak vezényelve feladatellátásra. Illetve Országos 

rendezvényeken is részt veszünk, amire minket felkérnek. 

 

Elmondta, hogy ezzel azt akarta szemléltetni, hogy Kadarkút közbiztonságának a szavatolása 

ezen feladatok tekintetében is nagy feladat. Természetesen ennek a feladatnak is meg tudnak 

felelni. 

 

A közlekedési helyzettel kapcsolatban elmondta, hogy az idei évben az egynyomon 

haladóknak az ellenőrzését is kiemelten fogják kezelni. A kerékpárosok és segédmotor 

kerékpárosok is ellenőrzés alá fognak kerülni. Az ittasság ellenőrzése kerül előtérbe, mert az 

őket érintő baleseteknél nagy számban ki lehet mutatni az ittasságukat. 

Elmondta, hogy a passzív biztonsági eszközök, a biztonsági öv és a gyerekbiztonsági 

rendszerek használatát is többször ellenőrzik. 

 

Elmondta, hogy többen jelezték felé, hogy az Árpád utcánál és a Hősök terénél kihelyezett 

megállni tilos táblákkal problémáik vannak. Ezek a táblák ott fognak maradni, mert 

balesetbiztonsági szempontból szükséges a jelenlétük. 

Elmondta, hogy a STOP táblák kintléte is indokolt a központi részen, mert számtalan baleset 

volt már itt is. 

 

A migrációs helyzettel kapcsolatban úgy tájékoztatott, hogy közvetlenül Kadarkút városát 

még nem érintette. Elmondta, hogy akár pihenőhelynek is használhatják a környéket, akár 

olyan tevékenységek is előfordulhatnak, amelyek az embercsempészettel összefüggésbe 

hozhatóak. 

 

Véleménye szerint a Kadarkúti intézményekkel jó a kapcsolat. A polgárőrség nagy 

segítségére van a rendőrségnek. Elmondta, hogy a segítségnyújtás kölcsönös. 

 

Megköszönte a képviselő-testületnek és a polgármesternek a rendőrőrsön végzett felújítást. 

 

Peternel Péter r. alezredes a Kaposvári Rendőrkapitányság vezetője 
Elmondta, hogy egy nehéz év után sikerült a Kadarkúti rendőrőrsnek és a kapitányságnak is 

olyan eredményeket elérni mint az elmúlt 4-5 évben. 

Véleménye szerint kiegyensúlyozott munka folyt a Kadarkúti rendőrőrsön. Elmondta, hogy a 

Kaposvári Járás az ország legnagyobb járása. 74 falu 3 város és 1 megyei jogú város tartozik a 

körzethez. Az egyik legjobb rendőrőrs a Kadarkúti. Nagyon kiegyensúlyozott tevékenység 

folyik, gyorsan reagálnak az eseményekre. Teljesen elégedettek a rendőrőrs munkájával. 

Megköszönte mindenkinek a segítséget, aki hozzájárult a rendőrőrs munkájához. 
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Karsai József polgármester megköszönte alezredes Úrnak azt, hogy mindig személyesen 

megtiszteli a képviselő-testületet a beszámoló alkalmával. 

Elmondta, hogy köszöni a polgárőrség elismerését. Elmondta, hogy a megalakulása óta Ő volt 

az elnök, de a tavalyi évtől az elnöki teendőket Papp Csaba látja el. 

 

Szeretném megkérdezni a képviselő-testület tagjait van-e valakinek kérdése, észrevétele a 

beszámolóval kapcsolatban?  

 

Egyéb kérdés, észrevétel a beszámolóval kapcsolatban nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el Kadarkút Város közbiztonsági helyzetéről  

szóló beszámolót a 2022. évre vonatkozóan az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki a 

javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

38/2023.(III.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Kadarkút Város 2022. évi közbiztonsági helyzetéről szóló 

beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.    

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Peternel Péter r. alezredes és Papp Tibor r. hadnagy, őrsparancsnok 1421 órakor elhagyta 

a termet. 

 

 

4. A Bokor József Városi Könyvtár 2022. évi munkájáról szóló beszámoló tárgyalása és a 

2023. évi munkatervének elfogadása 

Előadó: Molnár Andrea könyvtárvezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

A könyvtárvezető a beszámolót szóban nem kívánta kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérem a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a beszámolót és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel? 
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Rózsa János képviselő 

Az előző évi gazdasági helyzet miatt zárva volt ez az intézmény, reményemet fejezem ki 

abban, hogy az elkövetkezendő fűtési szezonban nem fognak gördülni olyan akadályok, 

amelyeknek a következményében így kell működnie egy közkönyvtárnak.  Remélem, ez a 

jövőben megoldódik. Akik ott dolgoznak azoknak nehezebb és kellemetlen ezt kivitelezni, 

nem tudnak teljes egészében a Kadarkútiak rendelkezésére állni. Ez nem helyi probléma, 

remélem az Állami apparátus erre kellő odafigyelést fog fordítani. A fűtéskorszerűsítéssel 

remélem nem kerül annyiba a fűtés mint az elmúlt évben. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja a Bokor József Városi Könyvtár 2022. évi 

munkájáról szóló beszámolóját és a 2023. évi munkatervét, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

39/2023.(III.30.) számú határozata 

 

1. Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Bokor József Városi Könyvtár 2022. évi munkájáról szóló 

beszámolóját az előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal jóváhagyja. 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Bokor József Városi Könyvtár 2023. évi munkatervét az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

 Határidő: azonnal 

 

 

5. Rendelet a közterületek elnevezésének valamint az elnevezésük megváltoztatására 

irányuló kezdeményezés és házszám-megállapítás szabályairól 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiküldésre került. 

 

A jegyző elmondta, hogy a Somogy Vármegyei Kormányhivatal ellenőrzése irányította rá a 

figyelmet apróbb jogtechnikai hiányokra. Ennek tükrében felül lett vizsgálva a 2013-ban 

alkotott rendeletet. 

 

Rózsa János képviselő 

A 12. § (3) bekezdésében vannak hiányosságaink. A közterület névtábla kihelyezése, 

karbantartása és pótlása az önkormányzat feladata. Ezt elég nehéz alapos figyelemmel kísérni. 

Kezdeményezem, hogy Kadarkút központjában egy utcatérkép elhelyezését. Gyakran 

megállítanak idegenek, hogy melyik utca hol található. Nagyobb településeken is megoldott 

ez. 
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Karsai József polgármester 

Köszönjük a javaslatot, ennek természetesen költség vonzata van. Kérek árajánlatokat. 

 

Egyéb, kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztett tartalommal alkossa meg rendeletét. Aki 

ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

2/2023.(III.31.) önkormányzati rendelete 
a közterületek elnevezésének valamint az elnevezésük megváltoztatására irányuló 

kezdeményezés és házszám-megállapítás szabályairól 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

6. A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés és a módosító javaslat írásban megküldésre került. 

 

Szintén technikai jellegű a módosítás, röviden megfogalmazva az öregségi nyugdíj 

mindenkori legkisebb összege helyett bevezetésre került a szociális vetítési alap fogalma. 

 

Ez 2023. évben havi 28.500 forintban van meghatározva meg, mely azonos – a korábban 

alkalmazott öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegével. A változás következtében a 

szociális juttatások mértéke ezért nem változik, az többletkiadással nem jár. 

Rózsa János képviselő 

A 3. § (3) és (4) bekezdésében véletlenül nincs ütközés? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Az egyik egy jogosultsági jövedelemhatár, mi az a jövedelem, ami felett rászorulónak 

minősül vagy sem, a másik a támogatás összege, amit adunk.  

A jegyző mondott egy példát a képviselőnek, aki elfogadta azt. 

 

Egyéb, kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztett és elfogadott módosítással együtt alkossa 

meg rendeletét. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 
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Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

3/2023.(III.31.) önkormányzati rendelete 

 
A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.( II.28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

7. Az étkezési térítési díjak felülvizsgálata 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet az ülés előtt került kiosztásra. 

 

Karsai József polgármester 

A költségvetés tárgyalásakor voltak különböző javaslatok. Voltak irányunkban 

megfogalmazott részben jogos részben nem jogos észrevételek. Megkértem jegyző Urat, hogy 

ezen észrevételek alapján készítsenek egy anyagot az étkezési térítési díjak felülvizsgálatáról. 

 

Elmondta, hogy egy kompromisszumos tervezet javaslatot tesz le a testület asztalára. 

Elmondta, hogy a költségvetés tárgyalásakor voltak olyan javaslatok, hogy a Kadarkúti 

gyermekek ingyenes étkezését szüntessük meg. Átnézve az árak és egyéb befolyásoló 

tényezők alakulását az a véleménye, hogy a teljes ingyenesség ne legyen megszüntetve, 

viszont 50%-ban legyenek támogatva azok a családok a továbbiakban is akik semmilyen 

Állami és egyéb más forrásból támogatást nem kapnak. A javaslat értelmében a megállapított 

térítési díj 50%-át fizetnék ezen családok. Elmondta, ha a térítési díj 50%-át valamilyen 

módon megtérítik, akkor a maradék 50% általános forgalmi adóját nem kell befizetni. 

A 100%-os mentesség után az önkormányzatnak ugyanúgy be kell fizetnie az ÁFÁ-t, 

minthogyha beszedte volna a térítési díjat. 

 

Elmondta, hogy a jegyző Úr az Államkincstárral egyeztetett, mert vannak diétás étkezésű 

gyerekek. A rendelet felülvizsgálata azt tartalmazza, hogy a szülő oldja meg a gyermekek 

diétás étkeztetését mert eddig ők nem részesültek abban a támogatásban amiben a többiek. A 

módosítás kimondja, hogy kérelemre és a megfelelő igazolások becsatolásával havonta, az 

oktatási intézményben töltött napok után a szülő szociális támogatásként megkapja azt a 

támogatást, amit egyébként a gyerekek kedvezményes étkeztetéséhez biztosít az 

önkormányzat. Ezek a gyerekek nem ott étkeznek, hanem a szülő biztosítja az orvos által kiírt 

diétás étkeztetést, az önkormányzat csak annak melegítésének, tálalásának, edényzetének a 

feltételeit biztosítja. 

 

Elmondta, hogy tovább nem lehet tartani a 680 forintos munkahelyi étkezési térítési díjat. A 

kollegák kiszámolták a költségét az önköltség számítási szabályzat alapján. A munkahelyi 

étkezés térítési díját 1200 forintra javasolja felemelni. Az étkezésben ez nagy emelés, de 1200 

Ft alatt sehol nincs már meleg étel. Elmondta, hogy az eddigi árat már mi sem tudjuk tartani. 

A másik szegmense a felülvizsgálatnak az idősek étkezése. Az idősek étkezésében nem 

javasol térítési díj emelést. Az önköltség számítás ezt a térítési díjat amit jelenleg is fizetnek 
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igazolja. Ennek az az oka, hogy az erre biztosított Állami normatíva jelentősen 

megemelkedett.  

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Az idősek étkezésénél ez 11 Ft emelést jelentene. A polgármester Úr teljeskörűen 

összefoglalta az előterjesztés lényegét az intézményi, óvodai, iskolai gyermekétkeztetésről, az 

említett szociális étkeztetésről. Az óvodai étkeztetésnél a gyerekétkeztetést 980 forintról 1200 

forintra történő térítési díj emelést hajtanánk végre. Technikailag egy módosító rendelet 

kerülne megalkotásra, ami az 5/2018.(IV.27.) önkormányzati rendeletet a 12/2018.(VII.31.) 

önkormányzati rendeletet és a 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendeletet módosítaná. 

Az intézményi gyermekétkeztetési rendeletben tartottuk a leginkább indokoltnak elhelyezni a 

diétás étkeztetésre vonatkozó megoldást, amelynek nagyobb részben inkább szociális eleme 

van. 

Az ételt nem mi szerezzük be hanem a szülő, az infrastruktúrát biztosítjuk. Ez 

méltányosságból szociális elem egy kérelemre a szülőnek egy igazságos mértékű térítést 

nyújtunk. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Képviselőtársaimtól szeretném kérni, - ezt, amikor a napirendet elfogadtuk a polgármester Úr 

kihagyta, hogy egyéb javaslat van- e- szerettem volna ha ezt a napirendet levesszük a mai 

ülésről, mégpedig pont azért mert az ülés előtt kettő perccel kaptuk meg ezt az anyagot. 15 

oldal, most így szép dolog, hogy két-három percben összefoglalják. Én azt gondolom, hogy 

tudták, hogy márciusban ezt tárgyalni szeretnénk, vagy elvárható az, hogy…… tudták, hogy 

ezt márciusba be akarják hozni a testület elé. Én itt mindig meghallgatom, hogy nagyszerű 

munka folyik mindig határidőbe elkészül. Ha én márciusban ezt akarom tárgyalni, én 

képviselőként személy szerint elvárom azt, hogy egy 15 oldalas anyagot ne 2 percbe 

összefoglalva kelljen nekem itt eldönteni a mai napon. Ráadásul úgy, hogy amit a 

polgármester Úr elmondott az kőkeményen, zsebbe nyúlósan mindenkit érint aki igénybe 

veszi bármilyen szinten az étkeztetést. Én nem gondolom azt, hogy bármelyik képviselő 

felelősen fel tudja tenni akár az igenre akár a nemre a kezét, úgy, hogy át sem tudtuk olvasni. 

Nem hajt a tatár minket én úgy gondolom. Ha eddig ráértünk, akkor a következő testületi 

ülésre mindenki át tudja olvasni. Akár egyéb észrevétellel együtt, vagy módosító javaslattal 

együtt is be lehet hozni. Én a képviselőktől kérem kifejezetten, hogy nem először fordul elő 

az, hogy itt kapunk anyagot. A mi munkánkat legalább annyira vegyük komolyan, hogy 

ezeket nem vesszük napirendre, hanem azt mondjuk, hogy kapjuk meg időben. Én elhiszem, 

hogy vannak határidős feladatok, azokat meg lehet tárgyalni, de ez nem az, hogy ma el kell 

fogadnunk. És dupla térítési díj emelés meg a gyermekétkeztetés meg minden egyéb én úgy 

gondolom, hogy felelősen ma feltenni sem az igenre sem a nemre a kezünket nem lehet. 

Annak most már végképp örülök, hogy eljutott odáig a polgármester Úr, hogy beveszi a diétás 

étkeztetést a rendelet-tervezetbe, illetve azt, hogy több költségvetési javaslatot is figyelembe 

vett. Pont ezért mondtam azt, hogy ha a térítési díjnál nem 100% akkor az áfát nem kell 

befizetni. Most akkor bele tetszett tenni, csak én had éljek a gyanúperrel, hogy el is szeretném 

olvasni, hogy ez van-e bent amit Ön elmondott. Én kérem a képviselőktől, hogy vegyük le 

napirendről ennek az ügynek a tárgyalását. Mindenki olvassa el alaposan és lehet, hogy 

mindenki fel tudja tenni egy hónap múlva a kezét úgy, hogy ez tökéletes. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Április 1-ig kell felülvizsgálni a térítési díjakat, ez elkerülte képviselő asszony figyelmét. 15 

oldalas az anyag. Az érdemi rész az összefoglaló szerint az a néhány étkezési díjtétel, ami a 

jogszabálynak megfelelően a nyersanyag illetve önköltséghez igazodik. Ez egy nagyon 
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egyszerűen eldöntendő kérdés. Ezek előterjesztéstől függetlenül létező tények. Rengeteg 

jogszabályi szöveget másoltunk bele, ez nagymértékben megnövelte a terjedelmet. Az 

eldöntendő kérdés a teljes ingyenesség helyett 50%-os térítés kérdése, a diétás étkezéshez 

való ilyen mértékű kérelemre történő méltányos hozzájárulás mértéke és az egyébként meg 

jogszabályi számítások alapján felülvizsgált, frissített térítési díj mértéke. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Sok mindenben nem szoktam a képviselő asszonnyal egyetérteni, de most én is azt gondolom, 

hogy a mai napon én sem szeretnék dönteni erről a térítési díj emelésről. Örülök neki, hogy az 

időseknél a térítési díj mértéke nem változik, a nyugdíj sem emelkedett olyan sokat, hogy őket 

tovább terheljük. Viszont nekem óriási aggályaim vannak az 1200 és az 50%-os térítés 

mellett. Büszke voltam arra, amikor a testület úgy döntött, hogy 20-30 családnak megadtuk 

azt a kedvezményt, hogy Ők se fizessenek. Ők voltak azok az emberek, akik bevallották, hogy 

megfelelő keresetük van és ki tudják ezt az összeget fizetni. Ne büntessük Őket azzal mivel 

becsületesek ők azért fizessenek térítési díjat, mindazokkal ellentétben akik nem vallják be és 

nem fizetnek. Megint azt a réteget büntetjük, aki becsületes, dolgozik, szorgalmas és még be 

is vallja, hogy megfelelő keresettel rendelkezik. Nálam itt ez nem egyórás döntés lesz. Azt 

gondolom, hogy mivel én benne voltam ebben a testületben, aki ezt megszavazta, hogy 

ingyenes legyen, én most nem szeretnék hülyét csinálni magamból. Én is járom az országot a 

vendéglátó egységeket az 1200 Ft nem sok, de ezzel megint az a bajom, hogy 680 forintról 

1200 forintra emelünk. Ez a testület megint az elmaradt éveket bepótolja, ugyan úgy ahogy a 

bérlakásoknál helyre hoztuk a bérleti díjakat Ebből is kemény problémák vannak. Az 1200 

forint valós. Igazából ugyanazt az ételt fogjuk kapni 680 Ft helyett 1200 forintért. Ezzel nincs 

probléma, nekem a léptékkel van baj. Ha erre visszatérünk lehet, hogy lesz egy javaslatom, 

hogy kisebb léptékkel próbáljunk meg emelni. Én nem szeretnék mindent egy óra alatt rendbe 

rakni, úgyhogy én is azt kérném, ha van rá lehetőség halasszuk el. Jó lenne azt is látni, amikor 

még a szülők fizettek hány szülő fizetett. Jó lenne látni, hogy a költségvetésünket mennyire 

érinti ha megszavazzuk és ha nem szavazzuk meg. 

 

Rózsa János képviselő 

Ha ezt a döntést nem hozzuk meg április 1. napjáig akkor egy évig még ugyanezekkel az 

árakkal kell működnünk, mint ami jelenleg van?   

A képviselő elmondta, hogy vállalná azt is, hogy holnap egy rendkívüli ülés keretében 

döntene a testület. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Értelmezésem szerint nem. Lehet egy egyszerű határozatot hozni, hogy elvégeztük április 1-ig 

a felülvizsgálatot és a rendeleteket hatályában fenntartjuk. 

 

Rózsa János képviselő 

A jegyző Úr azt mondta, hogy azért nem kell az idős étkeztetést emelni, mert a finanszírozását 

megemelték. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A normatív támogatás nagyobb arányban jön be. 

 

Rózsa János képviselő 

A jövőre vonatkozóan elgondolkoztatnám a képviselő társaimat azon, hogy ugyanazon 

konyhán főznek a gyermekétkeztetésnek a szociális étkeztetésnek, a vendég étkeztetésnek, ha 
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az önkormányzat fogja üzemeltetni az Akác vendéglőt, tisztítsuk meg a nagykonyhánkat, 

hogy ott csak a gyermekintézményeket látjuk el. 

Lehet, hogy az idősek nem ugyanazt az ételt fogják kapni és nem beszélve arról, hogy nem 

kötik különböző szabályok, norma költségek pl. tápanyag érték stb. 

Elmondta, hogy egyetért az alpolgármesterrel abban, hogy önbevallás alapján nem mindenki 

fogja bevallani a jövedelmét. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Két mondatot szeretnék. Egyrészt arra a megjegyzésre, hogy ebben, érdemben semmi olyasmi 

nincs, három számot mindenki meg tud érteni. Ezek szerint vagyunk páran, akik nem vagyunk 

ilyen zsenik, hogy három számot meg tudunk itt érteni és erről dönteni. Én kérem a testületet, 

mert ez annál sokkal komolyabb dolog, hogy itt most ezt elfogadjuk, főként a díjakat. Azt, 

hogy április1-ig meg kell csinálni, akkor ennek a nagyszerű hivatalnak meg kellett volna 

előbb csinálni, nem ma kell az Államkincstárral egyeztetni Ez az én véleményem. Csak mert 

minden egyes beszámolókor meghallgatom, hogy szuper munka folyik. Tényleg kérem a 

képviselőket, hogy annyit tegyünk meg amennyit muszáj a jogszabály szerint. Én mondjuk azt 

sem tenném meg, mert tegye elém a jegyző akkor időben az elkészített anyagot. Ő a 

törvényesség őre. Ne én kérdezgessem 30.-án a testület előtti ülésen, hogy ilyet egyáltalán 

fogok-e kapni. Egy héttel ezelőtt kaptuk a meghívót és ott jelezték, hogy majd később 

megküldésre kerül. Miután láttam, hogy térítési díj felülvizsgálata, azt gondoltam annyira 

talán megtisztelnek, hogy egy napom lesz rá, hogy elolvassam. Nem sikerült. Tényleg ne 

döntsünk róla, én a képviselőket arra kérem.  

 

Kujbus András György képviselő 

Köszöntöm a megjelenteket. Alpolgármester Úr gondolatainál látok hasonlóságokat a 

sajátommal, viszont most jött el az idő, hogy tisztázzuk azt, hogy engem nem érdekel az előző 

képviselő testületek munkája olyan szinten, hogy milyen döntéseket hoztak, és ezt nekünk 

kell most toldozgatni-foltozgatni. Hozhatunk egy racionális és egy irracionális döntést. Nem 

fog leesni az újamról a gyűrű, hogyha ezt még egyszer leülünk és megtárgyaljuk. Viszont 

hogyha megint azok a számok jönnek ki, akkor igazából nem vagyunk előrébb. De én ennek 

nem fogok kerékkötője lenni. 

 

Kérte, hogy a személyeskedés legyen befejezve és tárgyilagosan koncentráljon a testület a 

feladataira. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy be lett terjesztve egy költségvetés, amiben 

továbbra is az szerepel, hogy ingyenesen biztosítjuk a gyerekeknek az étkeztetést. Egyetért 

azzal, hogy ezt át kell gondolni, de úgy érzi Ő lett a rossz. Kérte, hogy az átdolgozáshoz 

kapjon javaslatokat a testülettől. Vannak szabályzatok és rendeletek, amelyeket figyelembe 

kell venni. Elmondta, hogy az idősek térítési díja ellen nem volt kifogás, arról dönteni kell a 

testületnek, hogy helyben hagyja. Elmondta, hogy ha el lesz napolva a döntés, akkor kapjon 

javaslatokat, egyeztessen a testület akár a pénzügyes kollegával is. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Két észrevételt tennék, egyrészt a költségvetéssel kapcsolatban, mindenki tudja, hogy ki 

fogadta el a költségvetést és ki nem. 

Elmondta, hogy többször fordult a polgármesterhez írásban a diétás étkeztetés miatt, amikor 

szerette volna a javaslatait benyújtani. Elmondta, hogy kért különféle statisztikákat, de vagy 

nem kapott vagy csak részben kapott. 

Elmondta, hogy nem tud javaslatot tenni, ha nincs megfelelő információja. 
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Horváth Ferencné képviselő 

Nekem is az lenne a javaslatom, hogy üljünk össze még egyszer. És valóban tényleg 

polgármester Úr volt az aki azt mondta, hogy legyen ingyenes maradjon így és voltunk akik 

azt mondtuk, hogy emeljünk rajt. Kinek amikor jó, tényleg egy két órát üljünk le és beszéljük 

át, mert így hirtelen nem lehet eldönteni. Mert vagy egyiknek jó a másiknak nem jó. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Abban azért had védjem meg magamat és a hivatalt, hogy jogszerű a helyben kiosztott anyag, 

ne tessék azt a látszatot kelteni, hogy jogszerűtlenül van helyben kiosztva. Az, hogy Önnek, 

vagy a képviselőknek nem felel meg így az szuverén szavazati jog, de ne minősítsük 

jogszerűtlennek, mert jogszerű volt. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő (engedély nélkül közbeszólt) 

Mondtam azt a szót, hallotta? 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy nem adott szót, a problémát megértette. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az étkezési térítési díjakról szóló 5/2018.(IV.27.) 

önkormányzati rendeletet a 12/2018.(VII.31.) önkormányzati rendeletet és a 2/2015.(II.28.) 

önkormányzati rendeletet vizsgálja felül és a jelenleg hatályos tartalommal hagyja helyben. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

40/2023.(III.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

étkezési térítési díjakról szóló 5/2018.(IV.27.) 

önkormányzati rendeletet a 12/2018.(VII.31.) 

önkormányzati rendeletet és a 2/2015.(II.28.) 

önkormányzati rendeletet megtárgyalta,  felülvizsgálta és a 

jelenleg hatályos tartalommal helyben hagyja. 

Határidő: 2023.04.01. 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

 

 

8. Döntés a Kadarkúti Nagybajomi Többcélú Kistérségi Társulás megszüntetéséről 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Karsai József polgármester 

A társulási tanács ülésén a polgármesterek részéről többször felmerült, mivel a kistérségi 

társulásnak már régóta semmilyen feladata, funkciója nincs, a társulási tanácsi üléseket egyre 

nehezebb határozatképesen megtartani, költségvetés nullán van a társulás legyen 
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megszüntetve. A társulás megszüntetéséhez minden társulási tag képviselő-testületének 

minősített többségű határozatára van szükség. A kistérség vagyonfelosztásánál a 

polgármesterek arra a konszenzusra jutottak, hogy minden eszköz, minden vagyon ott marad 

azon a településen ahol eddig volt. Javaslom a képviselő-testületnek, hogy a KNTKT 

megszüntetésével értsen egyet. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy nagy programok voltak ebben a társulásban. 

Kérte a polgármestertől a megerősítést abban, hogy ez volt az a társulás ahol a gyerekesély 

programban 600 millió forintot el lehetett költeni és ez milyen jó volt itt a kistérségben. 

Megkérdezte, hogy ez volt-e az a kistérségi társulás ahol 2x250 millió forintot is el lehetett 

költeni, és amiből jutott bőven pénz. Azt nem tudja, hogy Kadarkútra mennyi jutott, de azt 

tudja, hogy jutott a hivatali dolgozóknak, a hivatali dolgozók családtagjainak és akár még 

bárki más családtagjának is. Ez egy sikertörténet. Kérte a polgármestert, hogy mondja el 

Kadarkút mit kapott, azért, hogy tudják az emberek, hogy most mi szűnik meg. 

 

Karsai József polgármester 

Azt gondolom ez nem a napirend kérdése. Én a KNTKT elnöke akkor lettem, amikor már 

semmi nem történt. Addig a Nagybajomi polgármester asszony elnökölte ezt a társulást. A 

napirend a KNTKT megszüntetéséről szól, amelyben a polgármestereknek konszenzusa van. 

Jelenleg a társulás semmilyen pályázati forrást nem kap, feladata nincs, csak bankköltsége. 

 

Egyéb kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja 

a határozati javaslatot, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

41/2023.(III.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kadarkúti – 

Nagybajomi Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsának a 

Társulás megszüntetésére vonatkozó 4/2023.(II.28.) KNTKT sz. 

határozatát megismerte és az alábbi határozatot hozza. 

 

1.   A Képviselő-testület Kadarkúti – Nagybajomi Többcélú Kistérségi 

Társulás 2023. május 31. napi hatállyal történő jogutód nélküli 

megszüntetését az előterjesztés mellékletét képező Megszüntető 

Megállapodás szerinti tartalommal és abban foglalt feltételek szerint 

elhatározza. 

 

2.   A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert e határozatnak a 

Kadarkúti – Nagybajomi Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 

Tanácsa részére történő megküldésére. 

 

3.   A Képviselő-testület felhatalmazza Polgármestert a Megszüntető 

Megállapodás aláírására, egyúttal felkéri, hogy e döntés kivonatát 
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2023. április 30. napig küldje meg a Társulás Munkaszervezetének 

Jegyzője részére. 

 

Határidő:  értelem szerint 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

9. Döntés a Kadarkút, Körmendi u. 81/A. szám 2. ajtószám alatti szociális jellegű bérlakás 

bérleti jogának elnyerésére vonatkozó pályázatról 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Kadarkút, Körmendi utca 81/A. szám 2. ajtószám alatti szociális jellegű bérlakás 2022. 

októberében megüresedett, ezért a Képviselő-testület dönthet a bérleti jog elnyerésére 

vonatkozó pályázat kiírásáról.  

 

A bérlakásra tervezett felújítási munkák még nem kezdődtek meg.  

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, kérem a Humánügyi Bizottság elnökét 

mondja el a bizottság véleményét. 

 

Horváth Ferencné a Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta, és javasolja a Képviselő-testületnek a pályázat kiírását. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Aki egyetért a pályázat kiírásával, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

42/2023.(III.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

jóváhagyja a Kadarkút, Körmendi utca 81/A szám 4. 

ajtószám alatti önkormányzati tulajdonú, szociális jellegű 

bérlakás bérleti jogának elnyerésére irányuló pályázat 

helyben szokásos módon történő közzétételét az 

önkormányzati tulajdonában lévő lakások és helyiségek 

bérletére és elidegenítésére vonatkozó szabályokról szóló 

8/2018. (VI.1) rendelet 5.§ (2) bekezdése alapján.  

 

Határidő:  azonnal  

Felelős:  Karsai József polgármester 
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10. Döntés a Kaposvári Tankerületi Központ Rákóczi u. 10. szám alatti ingatlan 

önkormányzati vagyon hasznosításba történő visszaadásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés és a felterjesztések írásban megküldésre kerültek a képviselő-testületi tagok 

részére. 

 

A Kaposvári Tankerületi Központ 2023. évi intézményi átszervezés véleményezési 

eljárásának megindítása keretében levélben fordult Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-

testületéhez, mint a Kadarkút, Rákóczi utca 10. szám alatt található ingatlan tulajdonosához a 

kadarkúti Jálics Ernő Általános Iskola és Kollégiumban tervezett intézményi átszervezése 

kapcsán.  

A Kaposvári Tankerület szakmai szempontokat mérlegelve átszervezési javaslatokkal kíván 

élni a köznevelésért felelős miniszter, valamint a Klebersberg Központ Elnöke, mint 

döntéshozó felé.  

A két felterjesztés tárgya:  

1. A Kadarkút, Rákóczi utca 10. szám alatti, Kadarkút Város Önkormányzat tulajdonát 

képező ingatlanban megszüntetésre kerülő sajátos nevelési igényű gyermekek, tanulók 

nappali rendszerű gyógypedagógiai nevelése-oktatása és e tevékenység folytatása a 

székhely intézményben, a Jálics Ernő Általános Iskola és Kollégiumban (Kadarkút, Fő 

utca 1.).  

 

2. A Kadarkút, Rákóczi utca 10. szám alatti, Kadarkút Város Önkormányzat tulajdonát 

képező, de a Kaposvári Szakképzési Centrum vagyonkezelésébe adott ingatlan 

vagyonkezelői jogának visszaadása Kadarkút Város Önkormányzatának. 

 

Kérdés, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a Képviselő-testület támogassa a Kaposvári Tankerületi Központnak a 

kadarkúti Jálics Ernő Általános Iskola és Kollégium Kadarkút, Rákóczi utca 10. szám alatti 

telephelyen folytatott oktatási tevékenység a Tankerület által kezdeményezett 

megszüntetésének ügyében hozott döntését. 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

43/2023.(III.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
támogatja a Kaposvári Tankerületi Központnak a kadarkúti 

Jálics Ernő Általános Iskola és Kollégium Kadarkút, 

Rákóczi utca 10. szám alatti telephelyen folytatott oktatási 

tevékenység a Tankerület által kezdeményezett 

megszüntetésének ügyében hozott döntését. 
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Határidő: azonnal  

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom továbbá, hogy a Képviselő-testület támogassa a Kaposvári Tankerületi Központnak 

a kadarkúti Jálics Ernő Általános Iskola és Kollégium Kadarkút, Rákóczi utca 10. szám alatti 

a Kadarkút Város Önkormányzat tulajdonát képező ingatlannak mint telephelynek 

megszüntetéséről valamint annak az Önkormányzat vagyonkezelésébe történő visszaadásáról 

szóló, a Tankerület által kezdeményezett döntését. 

 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

44/2023.(III.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

támogatja a Kaposvári Tankerületi Központnak a kadarkúti 

Jálics Ernő Általános Iskola és Kollégium Kadarkút, 

Rákóczi utca 10. szám alatti a Kadarkút Város 

Önkormányzat tulajdonát képező ingatlannak mint 

telephelynek megszüntetéséről valamint annak az 

Önkormányzat vagyonkezelésébe történő visszaadásáról 

szóló, a Tankerület által kezdeményezett döntését. 

Határidő: azonnal  

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

 

11. A MEDICOPTER Alapítvány támogatás megállapítására vonatkozó kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

A kérelem írásban kiadva. 

 

A MEDICOPTER Alapítvány azzal a kéréssel fordult a képviselő-testülethez, hogy a 

kérelemben felsorolt eszközök megvásárlásához pénzbeli támogatást kérjen. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy 10.000 forinttal támogassuk az alapítványt. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a MEDICOPTER Alapítvány részére 10.000 Ft 

támogatást biztosítson a 2023. évi költségvetési tartalék terhére. 
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Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

45/2023.(III.30.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

a MEDICOPTER Alapítvány ( H-1081 Budapest, Szilágyi 

u.3.) részére 10.000 Ft összegű támogatást biztosít a 2023. 

évi költségvetési tartalék terhére 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

12. Egyebek 

A) Fogorvosi szék beszerzése 

Karsai József polgármester 

 

A fogorvosunk március 31. napján lesz utoljára szolgálatban. A praxist értékesíteni nem 

sikerült. Érdeklődő volt. A működtetés az önkormányzatra visszaszáll. 

Az egyeztetések folynak.  

A doktornő akivel jelenleg is tárgyalunk 1 millió forint + Áfa /hó  összegért helyettesítene 15 

órában. Nem tudom a NEAK mennyit szeretne ebből az önkormányzatnak finanszírozni. 

Jelen pillanatban egy heti 4 órás helyettesítő fogorvosunk biztos, hogy lesz. 

Javaslom a képviselő-testületnek, hogy április 1-től a fogorvos asszisztens hölgyet vegyük át 

egészségügyi szolgálati jogviszonyba legalább az április hónapra. Az asszisztensnő bérét 

valószínűleg finanszírozza a NEAK. Szeretnék egyeztetni a környező települések 

polgármestereivel is, mert nekik is kötelező feladatuk ez. Lakosságszám arányosan kellene 

finanszírozni a felmerülő költségeket a települések között. 

 

A jelenlegi fogorvosi szék nem alkalmas a feladatára, és sikerült találni egyet. Jegyző Úr 

elmondja a paramétereket. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Sok fogorvost megkerestünk. A praxisátvételnél konkrét ajánlatig még nem jutottunk. A 

praxis felhagyása esetén engedélyessé válunk, ÁNTSZ működési engedélyt kell szereznünk, 

de annak az engedélyeztetési eljárásnak a megkezdéséhez legalább 15 órás helyettessel 

megkötött szerződést kell felmutatni. Egyenlőre ilyenünk nincs. Lábodon praktizáló fogorvos 

Úr szerdánként 4 órában el tudná látni. A praxisközösségben van olyan doktornő, akivel meg 

tudnák oldani a 15 órás helyettesítő szolgáltatást. Erre még nem kaptunk választ. 

Egy másik ajánlatunk volt szintén helyettesként, az volt a nettó 1 millió forintos ajánlat. 

A NEAK-tól még választ várunk arra, hogy az engedélyezett 15 órától el lehet-e térni 

átmeneti időszakra 4 órára. 

 

A jelenlegi fogorvosi szék csak minimálisan működőképes. Elképzelhető, hogy a működési 

engedély megkapásának akadálya lesz. 

Újonnan 10 millió forint körüli értékű széket tudnánk leszervizelve szakszerűen szállítva, 

beszerelve megkapni 750.000 forintért most. Aki ezt eladja vesz új korszerű széket. Ez 

minden követelménynek megfelel csak már nem új.  
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Kujbus András György képviselő 

Létezik egy mozgó orvosi szakszolgáltatás, ami a Somogy Vármegyei Kaposi Mór Oktató 

Korházon belül működik. Egy héten egy alkalommal kijárna, megpróbálhatnánk őket 

megkeresni. 

A fogorvosok számára nem csábító ez a praxis, mert legalább 7-8 éve praktizáló fogorvosnak 

kell lennie ahhoz, hogy egy Kadarkút és vonzáskörzete csábító legyen, a finanszírozás miatt. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy  próbálkozott cégeknél, akik a háziorvosi 

helyettesítéseket is végzik, ők adtak egy listát ha ezek biztosítottak a tárgyalások tovább 

folytatódhatnak, ez 50-60 millió forint költségbe kerülne az önkormányzatnak. Elmondta, 

hogy a szék jobbkezes szék. Elmondta, hogy eredetileg 1 millió forint lett volna  a szék de 

lealkudta. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Ha ez a székünk sem lesz, akkor még kevesebb az esély. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület vásárolja meg a fogorvosi széket a hozzá tartozó 

eszközökkel 750.000 nettó összegért. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

46/2023.(III.30.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

fogorvosi széket - Chirana Smile fogászati kezelőegységet-  

vásárol a Borka Dental Kft-től ( 7400 Kaposvár, Anna utca 

6. 3/308) nettó 750.000 Ft összegért 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

 

B) Döntés pályázat benyújtásáról a szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó 

támogatásra kiírt felhívásra 

Előadó: dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A helyi önkormányzatokért felelős miniszter pályázatot hirdetett a Magyarország 2023. évi 

központi költségvetéséről szóló 2022. évi XXV. törvény 3. melléklet 2.2.1. pont szerinti 

települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó támogatására. 

A támogatásra a Belügyminisztérium 2022. január 1-jei adatai alapján az 5000 fő 

lakosságszámot meg nem haladó települési önkormányzatok pályázhatnak. 
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A feltételek alapján Kadarkút Város Önkormányzata legfeljebb 316 m3 keménylombos 

tűzifát, 474 m3 lágylombos tűzifát vagy 948 q barnakőszenet igényelhet. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Ugyanazokkal a feltételekkel kell pályázni?  

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Igen. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A kiszállítás költsége 1-1,5 millió forint? 

 

Karsai József polgármester 

Igen. 68.000 Ft+Áfa volt 10 m3 ideszállítása utoljára. 2 millió forint körül van a szállítási 

költség. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy keménylombos tűzifára adjuk be a pályázatot, az előterjesztés szerinti 

tartalommal. Aki ezzel egyetért,kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

47/2023.(III.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete   

pályázatot nyújt be a helyi önkormányzatokért felelős 

miniszter által a települési önkormányzatok szociális célú 

tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatására kiírt 

felhívásra. A Képviselő testület 

316 m3 keménylombos tűzifa támogatást igényel. A 

Képviselő-testület vállalja, hogy a szociális rászorultság és a 

támogatásból vásárolt tüzelőanyag 2023. évi igénylésének 

részletes feltételeit a jogosultak részére támogatást 

megállapító önkormányzati döntés és a kiosztás előtt 

hatályba lépő rendeletében szabályozza. A Képviselő-

testület vállalja továbbá, hogy a pályázati kiírás 6. pontjában 

foglaltakat teljesíti, és a szociális célú tűzifában részesülőtől 

ellenszolgáltatást nem kér. 

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert a pályázat 

benyújtásával. 
 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2023. április 28. 

 

 



21 

 

 

B) A védőnői szolgálat átszervezésével kapcsolatos megkeresés véleményezése 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 
 

Az előterjesztés és mellékletei írásban megküldésre kerültek. 

 

Devecser Város Polgármestere elégedetlenségét fejezi ki a védőnői ellátással kapcsolatban. 

 

Karsai József polgármester 
Július 1-től a védőnők átkerülnek a még meg nem nevezett vármegyei egészségügyi 

szolgáltató központhoz. Viszont az összes feltételt az önkormányzatoknak kell biztosítani a 

helyiséget az eszközöket stb. Azt nem tudni, hogy ezért kapnak-e az önkormányzatok ezért 

normatívát. Polgármester Úr azzal a kéréssel fordult hozzánk, hogy szeretnének a 

Kormányzathoz benyújtani egy petíciót, hogy az önkormányzatok önkéntes alapon 

dönthessenek arról, hogy a védőnőket átadják-e az egészségügyi szolgáltatónak, vagy 

továbbra is az önkormányzathoz tartoznak. Én ezzel egyetértek. 

 

Kujbus András György képviselő 

Szerintem erőlködhetünk, de ha az ügyeleti rendszer feláll, akkor őket is be fogják vonni. Az 

a feladatellátás a védőnők számára többletfeladatokkal fog járni. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület Devecser Város Polgármesterének levelében, valamint 

Devecser Város Önkormányzat Képviselő-testületének 26/2023.(I.25.) számú határozatában 

foglaltakat vegye tudomásul. 

 Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

48/2023.(III.30.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

Devecser Város Polgármesterének levelében, valamint 

Devecser Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

26/2023.(I.25.) számú határozatában foglaltakat tudomásul 

vette. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

C) „Művelődési ház és környezetének fejlesztése Kadarkúton” című közbeszerzési 

eljárás megindítása 

Előadó: dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A TOP_PLUSZ-1.2.1-21-SO1-2022-00013 számú, „Településfejlesztés Kadarkúton” című 

pályázat megvalósítása során az Id. Kapoli Antal Művelődési Ház területén a 
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- közösségi terem felújítása (emeleten) 

- színpad építése 

- külső vízesblokk felújítása 

- esőbeállók építése 

- térkő burkolat készítése, 

-  

továbbá a TOP_PLUSZ-2.1.1-21-SO1-2022-00011 számú, „Művelődési ház energetikai 

korszerűsítése Kadarkúton” című pályázat megvalósítása során az Id. Kapoli Antal 

Művelődési Ház energetikai korszerűsítése projektelemekre elkészültek a tervdokumentációk, 

illetve a szükséges engedélyezési eljárások lefolytatásra kerültek, lehetőség van a kivitelező 

kiválasztására irányuló közbeszerzési eljárás megindítására.  

 

Az eljárás megindítására és lefolytatására vonatkozó felelősségi rend az előterjesztés 

mellékletét képezi. 

A közbeszerzési eljárás ex-ante ellenőrzéssel kerül lefolytatásra.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, javaslom a képviselő-testületnek, hogy az 

előterjesztett határozati javaslatot fogadja el. 

Aki ezzel egyetért,kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

49/2023.(III.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  a 

TOP_PLUSZ-1.2.1-21-SO1-2022-00013 számú, 

„Településfejlesztés Kadarkúton” című, valamint a 

TOP_PLUSZ-2.1.1-21-SO1-2022-00011 számú, 

„Művelődési ház energetikai korszerűsítése Kadarkúton” 

című beruházás megvalósítása során az előterjesztés szerinti 

projektelemekre, „Művelődési ház és környezetének 

fejlesztése Kadarkúton” címmel a kivitelező kiválasztására 

irányuló közbeszerzési eljárást kíván a Kbt. 112. §. (1) 

bekezdés b) pont alapján nemzeti rezsim szerinti nyílt 

eljárásrendben megindítani.  

 

A Képviselő-testület jóváhagyja az előterjesztés szerint az 

eljárás megindítására és lefolytatására vonatkozó felelősségi 

rendet és kijelöli a polgármestert a felelősségi rend 

végrehajtására.  

 

Határidő: azonnal a közbeszerzési tanácsadó részére történő 

tájékoztatás megküldésére 

Felelős: Karsai József polgármester 
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D) Döntés városnap tartásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság ülésén is felmerült és többen is megkérdezték, hogy lesz-e az idén 

városnap. A városnap lebonyolításának az egyik akadály, ha elkezdődik a művelődési ház és a 

park felújítása, ott munkaterületet kell átadni. Maga az épület és a környezete munkaterület 

lesz, amit a kivitelező birtokába adunk. Kérem a képviselő-testület döntsön arról, hogy 

legyen-e városnap, ha úgy dönt, hogy legyen akkor helyszínt kell keresni. Erre a tornaterem és 

környéke a lehetséges helyszín.  

 

Horváth Ferencné képviselő 

A bizottsági ülésen felmerült az egyik bizottsági tag részéről, hogy a városnap helyett 

fesztivált lehetne rendezni. 

 

Kujbus András György képviselő 

Mit takar a fesztivál? Mert azért mert máshogy hívjuk az még ugyanaz lesz. 

 

Karsai József polgármester 

Van valami központi elem, hurka, kolbász, rétes stb. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én felvállalom azt a népszerűtlen feladatot, hogy azt mondom, ne tartsunk városnapot. Látjuk, 

hogy egy fogorvosi szék is mennyibe kerül. Fontosabbnak tartom azt beszerezni. A 

városnapra tervezett költségnél gondoljuk át azt, hogy a következő városnapot egy nagyobb, 

színvonalasabb, ismertebb előadóval tartsuk.  

Elmondta, hogy sem a focipálya, sem a tornaterem nem ideális a városnap megtartására, mert 

rossz idő esetén a sok ember nem tud hova betömörülni. 

 

Rózsa János képviselő 

Egyetértek, hogy maradjon el a városnap, de a szüreti felvonulást tartsuk meg 

színvonalasabban.  

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki ezzel egyetért azzal, hogy az idén ne legyen városnap, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

50/2023.(III.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

döntött, hogy a 2023-as évben nem rendez városnapot. 

 

 

E) Közbeszerzési terv módosítása 

Előadó: Karsai József polgármester 
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A Művelődési ház és környezetének fejlesztése Kadarkúton” című közbeszerzési eljárást 

kérem, hogy emelje be a közbeszerzési tervbe a képviselő-testület. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A jelenleg ismert becsült értéke 212.070.636 Ft nettó érték. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki ezzel a becsült értékkel módosítja a közbeszerzési tervet, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

51/2023.(III.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Kadarkút Város Önkormányzata 2023. évi összesített 

közbeszerzési tervének 2. számú módosítását az 

előterjesztett tartalommal elfogadja. 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

F) Tájékoztatók 

- Karsai József polgármester 

Az orvosi rendelő közbeszerzési eljárását, a szerződést aláírtuk. Az Államtól kért kiegészítő 

támogatást a Magyar Államkincstár jóváhagyta. A beruházás megkezdődött, a munkaterületet 

a kivitelező részére átadtuk. A kivitelezés megkezdődött. Bízom benne, hogy határidőre be 

tudjuk fejezni és át tudjuk adni 3 háziorvosnak, 3 védőnőnek és 1 fogorvosnak. 

 

- Kujbus András György képviselő 

Az alpolgármester Úr felé köszönetemet fejezném ki a fásítási projekttel kapcsolatban. 

A kérésem az lenne, hogy a Szabadság utcában a szennyvízépítés során el lettek helyezve 

oszlopokon alákorlátozó táblák, azokat le kellene szedni. 

 

- Rózsa János képviselő elmondta, hogy aki szeretné, az ajánlja fel az adója 1%-át a 

Gyermekeink a Jövő Alapítvány számára, és aki teheti támogassa is az alapítványt. 

 

Kérte a jegyző Úrtól, hogy tájékoztassa a lakosságot a kutak bejelentésével kapcsolatban. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A honlapon egy átfogó tájékoztatót fogunk közzé tenni. 

 

- A védőnők kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 
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A védőnők azzal a kéréssel fordultak a képviselő-testülethez, hogy a havi benzinköltségük 

összegének megállapítását vizsgáljuk felül. Az önkormányzati határozat alapján havi 5.000 Ft 

fizethető ki részükre. 2015 óta ezt az összeget kapják havi költségtérítésre bármennyit is 

használják a gépjárművet. A Kadarkúton kívüli csatolt településeken történő 

családlátogatásokat és tanácsadásokat tüntethetik fel a kiküldetési rendelvényben. A részükre 

kifizetett összeg ezeket sem fedezi. A jelentősen megemelkedett üzemanyagárak miatt 

szeretnék kérni ennek a határozatnak a felülvizsgálatát. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Javaslok 10.000 forint/hó összeget adni. 

 

Kujbus András György képviselő 

Nem kifejezetten helybeli gyermekeket látnak el. A környékbeli önkormányzatokkal 

felvehetnénk a kapcsolatot, hogy ők is járuljanak hozzá. 

 

Karsai József polgármester 

Az a válaszuk, hogy Kadarkút kapja a finanszírozást oldja meg abból. 

Egyetértek a 10.000 forinttal július 1-ig. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki egyetért azzal, hogy a védőnők részére április, május, június hónapra biztosítsunk havi 

10.000 Ft benzinköltséget, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

52/2023.(III.30.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

védőnők részére április, május, június hónapokra július 1.-ig 

bezárólag havi 10.000 Ft benzinköltséget biztosít a védőnői 

finanszírozás keret terhére. 

Határidő: azonnal  

 Felelős: Karsai József polgármester 

 

Az egyebek napirenden belül más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület, nyilvános ülését 1553  órakor 

bezárta. 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


